
Nordrup Farendløse lokalråd 
 

Bestyrelsesmøde 
Torsdag den 15.09.2022 kl. 18.30 – 19.30 

 
Formand  Eric Leonhard  Tilstede 
Næstformand  Charlotte Kjær Nielsen  Tilstede  
Kasserer/sekretær  Ann Brodersen  Tilstede  
Medlem  Molla Friis-Mikkelsen Tilstede 
Medlem Tommy Strøyer Tilstede  
1.Suppleant Svend Tveden-Nyborg Tilstede  
2.Suppleant Gilla Pommer   Afbud 

 

1. Godkendelse af referat 
• Fra den 07.06.22 – godkendt  

2. Forslag om mødedag 

• Sidste mandag i mdr. 

3. Siden sidst 
• Evaluering af Informationsmødet – der er ar kun været positiv tilbage meldinger, folk vil 

gerne bakke op om arrangementer. Der er et ønske om at afholde et til 
• Nordrup blomsterpark – Eric har afholdt et møde med ansvarlig der står for vej og park Der 

er udleveret en planoversigt. kommunen skal slå det 2 -3 gange om året. Det bliver slået 
tilbage for at fjerne tidsler m.v. der er en masse blomsterløg i jorden, som nok skal komme 
op igen. Lokalrådet har pligt til at slå kanter rundt om stierne, samt fjerne ukrudt på 
stierne. Det er den aftale der er hos forvaltningen. Eric har et nyt møde i næste uge. 
Lars Vang har et nyt skilt der kan sættes op. Vi er velkommen til at komme og hente det. 
Brian ( Vej og Park) har et ønske om at der bliver slået rundt om pæle og dæksler, så er det 
nemmeste at komme/slå helt ind. Det kunne være en mulighed for at søge økonomiske 
støtte til vedligehold i økonomiudvalget. Hvis det er under 4999,- burde den gå lige 
igennem. En mulighed kunne være at oprette et have udvalg der hører under lokalrådet, 
men som står for vedligehold af parken. 

• Trafikforhold Tvindelstrupvej – Langagervej – intet nyt. 
• Hjemmeside 

Hvad er status på en evt. ny hjemmeside løsning – intet nyt endnu 
 

4. Nyt fra landsbyforum 

• Der er masser af penge at søge – der er foreslået en ny hjemmeside – hvor man kunne  
gøre det synligt hvad der bliver/ er søgt penge til, samt ansøgninger på det der er givet 
tilskud til. Som inspiration til andre der ønsker at søge. 

• Ringsted Kommune har været på besøg i landsbyforum. Ringsted Kommune her stillet til 
forslag at der udbetales kr. 15.000 engang årligt til de 10 lokalråd i kommunen. Der er ikke 
stemning for forslaget. Dette skyldes at der er en bekymring/usikkerhed på, at det måske 
ikke alle lokalråd der kan gennemskue hvilken retningslinje/regler der skal overholdes. 

• Nye lokalforening i Nordrup? Der har været undrende over for stiftelsen. Formand for 
landsby har haft kontakt til stifter af ny lokalforeningen. Det er ført til referat at 
landsbyforum støtter op om lokalrådene. Der er 10 og der kommer ikke 11. Dette er en 
politisk beslutning. Lokalrådet skal inddrage alle foreninger i området. 
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• Bordet rundt. Der gives penge til mange forskellige ting. Der er gang i rigtig meget i de 
forskellige lokalråd. 

5. Status på igangværende projekter 
• krydset ved bedstedvej/skovvej/Giesegårdvej – byskiltet er flytte, der kommer måling på 

fart, og en vurdering af svinget.  Det er svært for de bløde trafikanter at komme frem og 
tilbage til kirkeskoven. Der er en del tung trafik. En mulighed kunne være ubetinget 
vigepligt eller fuldt stop fra Giesegårdvej, vejbump ud af skovvejen. Projektet er ikke helt 
lukket endnu.  

• Manglende fortov i Farendløse. – der er forsat fokus på en løsning 
 

6. Forslag til kommende arrangementer 
• En rundvisning i byen -  
• Juletræstænding ved skolen – Molla undersøger mulighed 
• Musik  

 
7. Ny forening i byen 

• Stifter af ny lokalforening har haft inviteret til et informationsmøde. Dette møde er blevet 
aflyst – der er ikke meldt en ny dato ud 

8. Ønsker til kommende arbejdsopgaver ”mærkesager” 
• Etablering af trampestier – er lodsejer m.v. ordenlit oplyst om trampestier. En mulighed er 

at tage et dialogmøde med nogen af de lokalråd som har fået lavet trampestier. Eric og 
Tommy undersøger med planteskolen hvilken mulighed der er for en trampesti omkring 
deres jord/skel  
 

9. Ansøgning fra puljer 
• Status for forsamlingshuse i forhold til at søge midler – intet nyt 

 
10. NFO 

• Hvis vi skal have noget bragt i bladet ville det være en god ide at få lavet en oversigt over 
kommende aktiviteter  

11. Sponsorater 
Der er indtil videre sendt forespørgsel  til følgende virksomheder: 

• Slagelse Maskinforretning 
• Apollo Vagt 
• Handyman v/ Benny Hansen 
• Bornholmerriet 
• TRC Smed og maskine 
• Bøgely maskinservice 
• Broen-el 
• Vejbred v/ Morten Sørensen 

Der kommet indbetalinger fra : 

• Bornholmerriet 
• Bøgely maskine service 
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• Vejbred v/Morten Sørensen 
 

12. Økonomi 
• Bankskifte – det koster 1500,- at skifte til arbejdernes landsbank. Det vurderes at der på 

nuværende tidspunkt ikke er økonomisk grundlag for et bankskifte, til trods for den høje 
kvartalsafgift i jyske bank.  

• Indestående på kontoen pr dags dato er kr. 2.516,18 
 

13. Næste møde 

• Mandag den 31.10.22 kl. 19.00 – 21.00 

14. Evt. 

• Nordruplundvej er der gennemgang/adgang?  Molla undersøger det  

 

 

 

 

Underskrift: 

  

Eric Leonhard   Charlotte Nielsen  Ann Brodersen 
 

 

Tommy Strøyer  Molla Friis-Mikkelsen  Gilla Pommer 

  
 

Svend Tveden-Nyborg   

 


